
Obec Radimovice o prázdninách nebude zahálet neboť ji čeká realizovat další velkou investiční akci, 
která se postupnými kroky připravuje od loňského roku. V červnu rozhodl Státní zemědělský intervenční 
fond o přidělení dotace obci Radimovice na projekt pod názvem „Obnova kulturního dědictví obce Radi-
movice“. Pod tímto názvem se skrývá úprava válečného hrobu a jeho okolí (vykácení lip, úprava náhrob-
ku pomníku, nová výsadba lip, úprava válečného hrobu a jeho okolí), vybudování přístupové komunikace 
k sochám třech svatých a jejich restaurování vč. nasvícení, pokácení a opětovná výsadba nových lip. Re-
alizace bude zahájena v srpnu – září letošního roku s termínem dokončení do konce roku. Dle výsledků 
výběrového řízení se obec rozhodne, zda se ještě v letošním roce zahájí realizace zbývající části chodníku 
směrem k hostinci Konrád. Jsem si vědoma, že stavební práce naruší život občanům obce i jejich návštěv-

níkům, proto Vás prosím o shovívavost, ale jistě výsledek nás všechny 
bude těšit ještě několik dalších desítek let.

Ještě jednou apeluji na všechny občany, chalupáře, návštěvníky ob-
ce, aby odpad shromažďovali jen do nádob k tomu určených a nikoliv 
mimo ně. Stále se opakuje, že vedle kontejneru na sklo a papír někdo 
odloží odpad, který svým určením patří do velkoobjemového kontej-
neru či nebezpečného odpadu. Obec Radimovice 2x ročně přistavuje 
velkoobjemový kontejner, 2x ročně je sběr nebezpečného odpadu, 1x 
ročně sběr železného šrotu, proto Vás všechny prosím, odpad tohoto 
zaměření odvážejte v termíny pro tento sběr určené a nikoliv když je 
odpad doma na obtíž. Shromážděte ho a vyčkejte na přistavení kon-
tejneru. Krásné prázdniny Vám přeje Dagmar Šrytrová
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Obecní úřad informuje
 Usnesení č. 24/2012
Zastupitelstvo obce po projednání 
s c h v a l u j e
změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 
2/2012, dle důvodové zprávy
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

 Usnesení č. 25/2012
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
celoroční hospodaření obce a závěrečný  
účet obce za rok 2011 spolu se zprávou 
o výsledku kontrol, a to bez výhrad.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Obnova kulturního dědictví obce Obnova kulturního dědictví obce 

RadimoviceRadimovice

Starostka oznámila přítomným, že obec Ra-
dimovice byla úspěšná v 15. kole příjmu žá-
dostí do Programu rozvoje venkova. Obec 
získala pro letošní rok dotaci na výstavbu 
přístupové komunikace k sochám třech sva-
tých, restaurování soch, pokácení lip v oko-
lí válečného hrobu a soch třech svatých, 
úpravu válečného hrobu a jeho okolí.

 Usnesení č. 26/2012
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
vypsat výzvu k předkládání nabídek na za-
kázku malého rozsahu „Obnova kulturního 
dědictví obce Radimovice“
j m e n u j e 
komisi pro otevírání nabídek na veřejnou 
zakázku malého rozsahu „Obnova kultur-
ního dědictví obce Radimovice“ ve slože-
ní: Mgr. Dagmar Šrytrová, Alena Rejhová,   
Ing. Kateřina Lesáková, Ladislav Dvořák, 
Ing. Lukáš Holeček, Tomáš Rulec, Hana 
Brožová
hodnotící komisi pro hodnocení nabídek 
na veřejnou zakázku malého rozsahu „Ob-
nova kulturního dědictví obce Radimovice“ 
ve složení:
Mgr. Dagmar Šrytrová
Náhradník: Ing. Aleš Šrytr
Alena Rejhová
Náhradník: Ing. Karel Bílek
Ing. Kateřina Lesáková
Náhradník: Miloslav Bělonožník
Ladislav Dvořák

Náhradník: Ladislav Dvořák st.
Tomáš Rulec
Náhradník: Jaroslav Čepelík
Hana Brožová
Náhradník: Zdeňka Hanušová
Ing. Lukáš Holeček
Náhradník: Ing. Václav Holeček
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Plánovací smlouva mezi Josefem Plánovací smlouva mezi Josefem 

Šulcem a obcí RadimoviceŠulcem a obcí Radimovice

Starostka obce seznámila přítomné s poža-
davkem pana Josefa Šulce, aby obec Radi-
movice podepsala plánovací smlouvu na lo-
kality č. 7-10 uvedené v územním plánu ob-
ce z roku 2006. Pan Josef Šulc podmiňuje 
svůj souhlas ke komplexním pozemkovým 
úpravám podpisem plánovací smlouvy. Sta-
rostka obce vysvětlila nevýhody uzavření 
plánovací smlouvy.

 Usnesení č. 27/2012
Zastupitelstvo obce po projednání
n e s c h v a l u j e
plánovací smlouvu předloženou panem Jo-
sefem Šulcem na lokality č. 7-10 dle územ-
ního plánu obce Radimovice
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Výsledek výběrového řízení Výsledek výběrového řízení 

na zpracovatele nového územního na zpracovatele nového územního 

plánu obceplánu obce

Dne 18.6.2012 zasedala komise pro ote-
vírání nabídek zakázky malého rozsahu 
„Územní plán obce Radimovice“. Na obec 
Radimovice bylo doručeno celkem 10 nabí-
dek. (Výzva k podání nabídek byla uveřej-
něna na www.radimovice.cz)
Dne 25.6.2012 se sešla komise pro hod-
nocení nabídek, která dle kritéria hodnocení 
nabídek tj. nejnižší nabídková cena včetně 
DPH doporučila zadavateli vybrat nabídku 
fi rmy Ateliér Charvát s.r.o., Praha 7.

 Usnesení č. 28/2012
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
uzavření smlouvy o dílo s fi rmou Atelier 
Charvát s.r.o., Dukelských hrdinů 20, Pra-
ha 7 na zpracování územního plánu obce 
Radimovice za částku 115 200,- Kč vč. 
DPH a  u k l á d á

starostce obce podepsat smlouvu o dílo 
s fi rmou Atelier Charvát s.r.o., Dukelských 
hrdinů 20, Praha 7.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

7 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Návrh změny nájemní smlouvy na p.p.č. Návrh změny nájemní smlouvy na p.p.č. 

691/3 a 685/4 v k.ú. Radimovice 691/3 a 685/4 v k.ú. Radimovice 

u Sychrovau Sychrova

Firma S group HOTELS, s.r.o. podala 
na obec Radimovice písemnou žádost o sní-
žení nájemného na p.p.č. 691/3 a 685/4 
v k.ú. Radimovice u Sychrova.

 Usnesení č. 29/2012
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
návrh nájemného na p.p.č.691/3 a 685/4 
v k.ú. Radimovice u Sychrova pro rok 
2012 ve výši 48 000,- Kč. Ostatní ujed-
nání nájemní smlouvy ze dne 27. 6. 2006 
a dodatku č. 1 k nájemní smlouvě ze dne 
20. 2. 2007 se nemění
a  u k l á d á
starostce obce podepsat dodatek č. 2 k ná-
jemní smlouvě ze dne 27. 6. 2006
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 1

Výsledek hlasování: usnesení přijato
Zdržel se hlasování: Hana Brožová

FotopastiFotopasti

Starostka obce seznámila přítomné se zá-
konnou úpravou zpracování osobních úda-
jů. Zastupitelé se shodli, že bude provedena 
další osvěta občanům o likvidaci a shroma-
žďování odpadů v okolí separačních nádob 
na návsi.
OZV č. 5/2010 o poplatku za komunální 
odpad – žádost paní Rulcové o změnu  
obecně závazné vyhlášky 
Paní Rulcová požádala zastupitele o změnu 
výše poplatku za komunální odpad tj. sní-
žení poplatku tak, aby každý občan platil 
stejnou částku, resp. aby částka za odpad 
byla rozpočítána na domácnost.
Starostka obce seznámila přítomné s nákla-
dy na likvidaci odpadů v roce 2011 a vy-
světlila, že jiný způsob úhrady poplatků 
za komunální odpad, který navrhuje paní 
Rulcová (platba stejné částky za 1 trvale 
hlášeného občana), nikoli platba dle volby 
odpadní nádoby jednotlivého plátce (jak je 
tomu dnes) by byla fi nančně výhodná pro 
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58 občanů obce, pro zbytek 248 občanů 
vč. chalup (stav k 31. 12. 2011) by se výše 
poplatku výrazně zvýšila. Dále zastupitelé 
uvedli, že současný systém nutí občany se-
parovat odpad (sklo, papír, pet lahve) a tím 
i snižovat své vynaložené fi nanční prostřed-
ky na likvidaci odpadu. Dle návrhu, který 
navrhuje paní Rulcová by každý dostal při-
dělenou velikost odpadní nádoby případně 
pytle a nemohl by si regulovat velikost nádo-
by. Současný systém se jeví jako spravedlivý 

vůči všem občanům obce.

 Usnesení č. 30/2012
Zastupitelstvo obce po projednání
nesouhlasí s návrhem paní Rulcové o změ-
ně obecně závazné vyhlášky č. 5/2010 
o místním poplatku za komunální odpad.
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

5 0 2

Výsledek hlasování: usnesení přijato
Zdržel se: Hana Brožová, Tomáš Rulec

DiskuzeDiskuze

V diskuzi nebyl přednesen žádný příspěvek.

Naše vesnice, respektive náves, opět trochu prokoukla. Díky opravě vstupní brány na Šulcův statek je 
nyní celý pohled na budovu se sálem a hospodou o poznání hezčí. Zbývá jen doufat, že brána zdobená 
replikami sošek, které budou v brzké době doplněny ještě dalšími reliéfy, zůstane v této podobě co nejdéle 
a nebude lákat žádné vandaly k tomu, co je vidět na nových fasádách ve většině našich měst. Také by to 
mohlo povzbudit i další spoluobčany k podobnému postupu na řadě nemovitostí v naší obci. I málo je ně-
kdy dost.  Foto: Slavomil Suchý
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V sobotu 26. května uspořádal Sbor dobrovolných hasičů v Radi-
movicích již 8. ročník soutěžního odpoledne pro děti a jejich rodiče. 
Cílem bylo vyzkoušet dovednost a zručnost dětí v jednotlivých disci-
plínách, které pro ně pořadatelé připravili na hasičské louce a spor-
tovním areálu. Pro diváky byla jistě zajímavá podívaná, když děti 
z kroužku mladých hasičů předvedly výjezd k hořícímu ohni na hasič-
ské louce a následné uhašení. Největší úspěch u dětí (možná již méně 
u rodičů) měla pěna, která na louce vytvořila jednu velkou peřinu. 
A kdo zrovna nebyl ukryt v pěně mohl vyzkoušet atrakce lidové tech-
nické zábavy.

Sportovní den

Na první červencový svátek se již tradičně konal na radimovickém hřišti turnaj v nohejbalu. V letošním 
ročníku mezi sebou zápolilo šest smíšených trojic. V patnácti utkáních byly k vidění sportovní výkony na 
velmi vysoké úrovni. Po vydařeném letošním ročníku nezbývá, než se těšit na ročník následující.

Nohejbalový turnaj
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Kroužek hasičů na výletě
Poslední akcí kroužku mladých 

hasičů před blížícími se prázdni-
nami byl výlet do Šťastné země, 
který se konal v sobotu 9. června. 
Na vlakovém nádraží Sychrov se 
ráno v 9 hodin sešlo 21 dětí a 7 
maminek, aby se vydaly na po-
hodový výlet do Českého ráje. 
Již v 9,15 hodin se z pohodové-
ho výletu stal velmi napínavý pří-
běh s nejasným koncem. Pan vý-
pravčí nám totiž sdělil, že vlak je 
již od Jeřmanic plný a tudíž, po-
kud někdo nevystoupí, nás nevez-
me. A opravdu se tak stalo. Vlak 
přijel s desetiminutovým zpoždě-
ním a bohužel úplně plný, neboť 
České dráhy nepředpokládají, že 

v červnu o víkendu bude zvýšený 
provoz. Tak abychom nezklamali 
děti, které se na výlet těšily, zorga-
nizovali jsme akci „kulový blesk“ 
a rychle nasedli do osobních vo-
zů rodičů a jeli do Turnova na ná-
draží, odkud v 9,33 hodin odjížděl 
vlak. Jelikož jsme vystoupili o za-

stávku dříve, tak jsme si procház-
kou prohlédli zajímavosti Karlovic. 
Do Šťastné země jsme došli před 
jedenáctou hodinou. Každý člen 
výpravy obdržel místní měnu – 
čtyřlístek, který většina proměni-
la za zaslouženou zmrzlinu. Čas 
do odjezdu vlaku z Hrubé Skály 
děti vyplnily skákáním na trampo-
líně, prolézáním všech možných 
herních prvků nebo procházkou 
v prožitkovém geoparku. 

Cesta zpět už probíhala bez 
větších komplikací a tak celá vý-
prava šťastně ve 14,49 hodin do-
razila na vlakové nádraží Sych-
rov.



 6 

Sobotní ráno 12. května zača-
lo celkem pěkně pršet a teplo ta-
ké zrovna nebylo. Na to, že jsme 
asi za hodinu měli vyrazit na dal-
ší výlet to nevypadalo na nijak 
dobrý start. Při příchodu na vla-
kové nádraží jsem ale byl celkem 
mile překvapen. Pršet přestalo 
a na zastávce se nás sešlo celkem 
10 dětí a 14 dospělých cestovate-
lů. Plán byl takový, že pojedeme 
vlakem do Dolánek a od Dlas-
kova statku pak pěšky směrem 
na Šetřilovsko, Záholice, Klokoč-
ské skály, Potštejn, jeskyni Postoj-
nou, zpět do Turnova a domů. 

Vlak ze Sychrova odjel celkem 
včas a do Turnova také včas při-
jel. Pak jsme ale opět zažili ever-
green Českých drah a zůstali 
jsme stát s naším osobáčkem asi 
40 minut na nádraží. Před ná-
mi jedoucímu rychlíku totiž prá-
vě v Dolánkách klekl motor a tak 
jsme prostě čekali. Děti toho vy-
užily k obtěžování pana průvod-
čího, který jim musel odpovídat 
asi na tisíc různých dotazů. Nutno 
říci, že to bral celkem sportovně. 
Dámská část osazenstva si mohla 
odskočit na kafíčko a k tomu i po-
třebnou cigaretku. Je to pochopi-
telné, když jsme cestou do Tunova 
byli asi 10 minut ve vlaku, tak si 
tělo prostě o svou dávku kofeinu 
a nikotinu řekne. No nic, po urči-
té době jsme urychleně naskákali 
do vagónu a za pár minut zase 
vystupovali nad Dlaskovým stat-
kem. 

A zde prakticky celý výlet, nebo 
spíše pochod, začal. Přes Jizeru, 
kolem jezu přímo nahoru do str-
mého kopce kolem vyhlídkového 
altánu k první zastávce. Tou byl 
pramen Boží voda, která jak pra-
ví báseň na nedalekém stromě 

i informace Hygienické stanice je 
velice kvalitní a dobrá k pití. Ta-
ké jsme ji všichni ochutnali a svla-
žili hrdla. Počasí se tou dobou už 
také vylepšovalo a při procházce 
do kopce jsme se i trochu zapotili. 
Požití vody ze studánky na nikom 
nezanechalo viditelné následky 
a tak jsme pokračovali směrem 
do skal. Cestu na Záholice nám 
občas zpříjemnil kolem projíždě-
jící prskolet, neboť na nedaleké 
Zrcadlové koze se právě konal 
sraz veteránů. V Záholicích jsme 
již vkročili do lesa a děti začaly 
skotačit na prvních pískovcových 
útvarech, neboť právě zde za-
čínají Betlémské skály, součást 
rezervace Klokočské skály, kte-
rá zaujímá rozlohu 228 ha. Asi 
po jednom kilometru jsme dorazili 
k dalšímu bodu naší cesty. Tím by-
la Zdenčina skála, odkud je krás-
ný výhled na celé 
údolí Jizery. Všech-
ny děti byly v této 
části skal poslušné 
a opatrné a bra-
ly vážně varová-
ní rodičů před pá-
dem do některé ze 
strží a propadlin. 
Jediný, kdo toto 
asi nebral vážně 
byl jeden z rodičů. 
Nechci ho jmeno-
vat, ale když jsem 
za sebou slyšel cel-
kem hlučné žuch-
nutí a pár spros-
tších slov a viděl 
Leoše S. jak se-
dí na zemi a pod 
ním je patnáctime-
trový sráz, tak mi 
zatrnulo. Naštěstí 
vše dobře dopad-

lo a za chvíli jsme se všichni ko-
chali krásnými výhledy. Po kratší 
cestě zpět jsme dále pokračovali 
směrem na Klokočí. Cesta, kte-
rá vede po vrcholku skal v dél-
ce asi 2,5 km, byla opravdu za-
jímavá a každou chvíli jsme buď 
na levé nebo pravé straně mohli 
vidět vrcholky vzrostlých stromů, 
které dosahovaly až k vrcholkům 
samotných skal. Všude kolem jsou 
vidět až 30 m vysoké skalní pís-
kovcové věže, z nichž některé 
jsou přístupné jak pro turisty tak 
pro horolezce. Tato cesta nás do-
vedla až k rozcestí nad Klokoč-
ské průchody. Ty jsou tvořeny asi 
70 m dlouhou a 1 až 2 m úzkou 
soutěskou se schodištěm, nad kte-
rým je mezi stěnami řada spad-
lých obrovských balvanů. V minu-
losti to byla kupecká slezská stez-
ka. Jelikož se již blížilo poledne, 

Výlet do Klokočských skal
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všem nám už celkem vyhládlo. 
Zavítali jsme tedy do místní re-
staurace, která se jmenuje na-
prosto stejně, tedy Pod průchody. 
Tato, prý vyhlášená, restaurace 
nás ale bohužel poněkud zkla-
mala. Její sláva už je asi ta tam 
a zbyla z ní jen pověst. Upřímně 
nikomu bych ji dnes nedoporučil. 
Čas vyhrazený pro oběd jsme dí-
ky laxnímu přístupu obsluhy pře-
švihli asi o hodinu. Hotovky byly 
ohřáté také asi v průběhu hodi-
ny. A smažené řízky pro děti se 
začaly servírovat asi po hodině 
a půl. Nebylo tedy divu, že i děc-
ka přešel smích a spíše jim kručelo 
v břiše. Kvůli tomuto zdržení bylo 
rozhodnuto, že cestu na zříceni-
nu Rotštejna oželíme a vyrazíme 
směrem na Turnov. Zpáteční ces-
ta tedy začala výstupem do Prů-
chodů. Pak už ale cesta směřo-
vala jen z kopce. Asi po kilometru 
jsme dorazili na místo, kterému se 
říká Postojna nebo také Amerika. 
Jedná se o největší pseudokraso-
vou jeskyni v Českém ráji. Jeskyně 
byla osídlena již asi před 50 000 
lety lidem lužické kultury. Dnes ji 
osídlila tlupa radimovských dě-
tí a dospělých, kteří se do jejích 
útrob nasoukali jedním z men-

ších otvorů. Jeskyně o rozměrech 
18 x 16 m byla najednou plná 
výkřiků, bubáků a vidět v ní bylo 
pouze od blesků cvakajících foto-
aparátů. Občas bylo slyšet klasic-
ké Au. To když se někdo přiblížil 
moc ke stěně. Po návštěvě jeskyně 
jsme již pokračovali starým lesem 
roklí Zelený důl k osadě Mezá-
tí a pak dále k Bukovině a Bělé. 
Odtamtud pak podél potoka Ste-
bénka až do Turnova. Nutno říci, 
že celou cestu ušli všichni v po-
hodě, ale na vlakové zastávce si 
stejně rádi sedli na lavičky. Ces-
ta vlakem domů již proběhla bez 
problémů nebo nějakého další-
ho dobrodružství, takže jsme se 

všichni po příjezdu do Radimovic 
těšili na zakončení výletu v hos-
podě U Šulců. Tam jsme dorazili 
téměř všichni a u limonády a piv-
ní pěny celou cestu probrali ještě 
jednou a pak se dříve či pozdě-
ji odebrali odpočívat domů. Ten 
den totiž v hospodě hrála kapela 
a tak vlastně někteří odešli dříve 
v sobotu a někteří také dříve, ale 
až v neděli ráno. 

Každopádně si dle ohlasu všech 
zúčastněných myslím, že se výlet 
opět podařil. Počasí přes ranní 
strašení vyšlo skvěle, parta byla 
výborná, děti se něčemu přiučily 
a všichni jsme se vrátili zdraví. 
Příště tedy opět ahoj Láďa Dvořák
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V průběhu května radimovičtí sokolové podnikli své již tradiční cesty do Horní Lužice a Podještědí.
O vítězných květnových dnech, které severní sousedé příliš neslaví, jsme navštívili oblíbenou destinaci čes-

kých cyklistů mezi Žitavou a Zhořelcem. Nádherné počasí, dokonalé cesty, na které by se měli naši úředníci 
někdy podívat, a kvalitní logistické zajištění vedlo ke spokojenosti účastníků. Jezero u Zhořelce sice stále 
ještě není plné (asi už nikdy nebude), ale  o to jsou zde větší pláže a už se lidé mohou koupat.

V termínu, kdy byl obvyklý výlet do Ralska, jsme letos vykonali cestu Po stopách Karoliny směrem 
na Světlou a Rašovku. Navštívili jsme usedlost kde žila Lamačova dcera (postava ze stejnojmenné povíd-
ky), ale lom v lese už nenašli. Rašovku jsme dobyli což je vidět na fotografi i. Nevím proč, ale nejlepší snímky 
nám vycházejí vždy z restaurace. Zdraví Karel Bílek

Jarní sokolské cyklistické cesty
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V sobotu 9. června 2012 se naši volejbalisté zúčastnili volejbalového 
turnaje na antukových kurtech pod turnovským atletickým stadionem, 
který se konal u příležitosti 150. výročí založení Sokola a krajského 
sokolského sletu v Turnově. Bohužel organizace sokolského turnaje 
na župní úrovni opět zklamala a tak se turnaje účastnily, kromě naše-
ho družstva, pouze další 3 týmy, navíc nevalné úrovně. Bez větší ná-
mahy tedy náš tým v sestavě Vrzáňová, Žalská, Humenský, Kovář M., 
Ledabyl a Žalský Jar., „utrpěl“ vítězství a navázal tak na zatím pouze 
vítěznou vlnu letošní sezóny.       Za TJ Sokol Radimovice Jarda Žalský.

Sokolský volejbal v Turnově

Obec Radimovice přijme 
knihovníka/knihovnici s ter-
mínem nástupu 19. červen-
ce 2012. Základní poža-
davky: znalost práce na PC, 
pečlivost, spolehlivost. Pra-
covní doba: každý čtvrtek 
od 14.00 do 18.00 hodin. 
Přihlášky lze podat v písemné 
formě do 12. 7. 2012 na ad-
resu: Radimovice 47, 463 44 
Sychrov.

– tento slogan prohlásil pan 
Kobrle na oslavě svých 90. na-
rozenin.

Na oslavě významného jubilea 
popřály starostka s místostarost-
kou obce panu Kobrlovi do dal-
ších let hodně zdraví a stále tolik 
elánu a optimismu.

Všichni mají život těžký, ale každý ho má těžký trochu jinak

Kalendář akcí
10. – 12. 8. 2012

Mohelské ostrovy
19. 8. 2012

Sychrovský pohár, soutěž v po-
žárním útoku dětí, žen a mužů

25. 8. 2012
Volejbalový turnaj
TJ Sokol Radimovice

1. – 2. 9. 2012
Sychrovská pouť

Dětský smích, radost z pohybu a fandění svým kamarádům bylo k vi-
dění na prvním ročníku dětského dne „Pojďte si hrát“, který uspořádal 
Mikroregion Jizera v pátek 8. června v obci Pěnčín. Celkem 261 dětí 
ze sedmi mateřských škol (MŠ Paceřice, MŠ Turnov – Bezručova, MŠ 
Přepeře, MŠ Svijanský Újezd, MŠ Turnov – Alešova, MŠ Příšovice, MŠ 
Ohrazenice) a ZŠ Pěnčín změřily své síly ve sportovních i vědomost-
ních disciplínách. Na závěr se jednotlivé školy shromáždily na slavnost-
ní nástup, kde jim předseda mikroregionu předal sladkosti a diplomy.

Dětský den Mikroregionu Jizera


